
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 18.03.2024

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Heidi Ruud-Johansen, Thore Foss,
Kjell Gunnar Mossing, Terje Barstad, Gro Jørgensen.

Ev nye medl: Inger Jahre, Ola Skogheim, Jon Brodersen, Karin Røed Arvesen.

Forfall: Per Gran Werner, Elisabeth Tangen.

Fravær: Magnor Hofsøy.

Valgkomiteens forslag til nye medlemmer i foreningen var tilstede på møtet og
presenterte seg.

1. Godkjenning av agenda. OK.

2. Godkjenning av referat fra 19.02.2024. OK.

Sak 18/2024: Økonomi: Velforeningen har ca kr 215 000 på konto og
Sjøbua ca kr 17 500.

Sak 19/2024: HMS: Kommunen graver på sykkelstien ved Strandparken 161. Det er
brist på kloakkledningen. Kommunen vil også sikre den tidligere omtalte kummen.

Sak 20/2024: Båtforeningen: Alle utriggerne som ligger på land skal nå settes ut.
Båtforeningen har mottatt tilbud på de resterende utriggerne. Totalt 15.
Årsmøtet skal avholdes onsdag 20. mars. Beboerne i Strandparken har førsterett til å
kjøpe båtplass. Båtplasseiere, som ønsker å selge båtplassen sin, må gi beskjed til
Båtforeningen.
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Sak 21/2024: Kjøp av ny container. Sak 12/2024: Per var ikke til stede på møtet. Terje
venter på pristilbud. Det var enighet i styret om å bestille en 20 fot container med
dører i den ene enden. Avventer med bestilling til alle tilbud er mottatt. Per og Terje
jobber videre med saken.
Kjell Gunnar vil legge ut den gamle containeren for salg på Finn.no

Sak 22/2024: Belysning på stien forbi badebrygga: Det var kommet innspill fra en
beboer om ønske om belysning på stien fra badebrygga og sørover. Dugnadsleder vil
undersøke hva som finnes, samt pris. Ikke alle synes lys er noe godt forslag.

Sak 23/2024: Rotteplage og Pelias: Det var kommet innspill fra en beboer om at det
var observert rotte i området. Vi hadde tidligere avtale med Pelias, men avtalen ble
sagt opp. Vi avventer og observerer før ev. tiltak iverksettes.

Sak 24/2024: Trafikkavvikling i Strandparken: På forrige møte (sak 10/2024) kom det
forslag om at det burde være enveiskjøring i Strandparken. Denne vinteren har det
vært eksepsjonelt mye snø og derfor vanskelig framkommelighet. Det er ikke noe
problem om sommeren med kjøring i området. Forslaget vurderes nærmere av det
nye styret.

Sak 25/2024: Gamle saker: Sak 33/2023: De råtne plankene rundt sandkassa ved den
lille lekeplassen ved sameiet B2 anbefales fjernet. Styret ber om innspill fra sameiet
om de ønsker at lekeplassen beholdes.

Sak 26/2024: Eventuelt:
● Medlemmer til valgkomiteen, 3 personer, velges på årsmøtet.
● Gro sender ut påminnelse to dager i forkant av årsmøtet til

sameielederne.
● Styret ber om at alle sameieledere sørger for at deres sameie blir

representert på møtet.

NESTE STYREMØTE: MANDAG 29. APRIL 2024 kl 18:00.

MINNER ALLE OM ÅRSMØTE PÅ THON HOTELL 4. APRIL KL. 1900.

Gro Jørgensen, sekretær.
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